

Refresh Your Ride

Save Up to 50%
with AlRayan Bank and Titanium

Offer Details:

40-50% Discount on Services.
(below detailed)

Terms & Conditions

- Discount valid till 31st December, 2025 .
- Offers cannot be used in conjunction with any other discount, promotion or offer at the same time.
- No cash value against the above offer
- A service must be availed in order to take the free gift
- Gifts are granted as stated, customers cannot exchange gifts with others
- Validity of gifts are within the same period of the offer (every three months)
- The discounts are from the original price of the service
- The QR1000 free gifts consist of (QR700 PPF on lights and Head lights + QR300 Rims protection)
- The QR1300 free gifts consist of (QR700 PPF on lights and Head lights + QR300 Rims protection + door strips PPF)
- The QR7800 free gifts consist of (QR2,500 nano coat on PPF + QR2,500 Leather protection + QR2,500 PPF wood and plastic protection + QR300 Rims protection)

*Valid from 5 May 2025 to 31 December 2025 | *Terms and conditions apply.



Titanium
تيتانيوم

جدد سيارتك

خصم يصل إلى 50%
من بنك الريان وتيتانيوم

تفاصيل العرض:

خصم 40-50% على الخدمات.
(مفصل أدناه).

الشروط والأحكام

- الخصم صالح حتى 31 ديسمبر 2025
- لا يمكن استخدام العروض بالتزامن مع أي خصم أو عرض ترويجي أو عرض آخر في نفس الوقت.
- لا يوجد قيمة نقدية للعرض المذكور أعلاه.
- يجب شراء خدمة للحصول على الهدية المجانية.
- تُمنح الهدايا كما هو مذكور، ولا يمكن للعملاء تبادل الهدايا مع آخرين.
- صلاحية الهدايا خلال نفس فترة العرض (كل ثلاثة أشهر).
- الخصومات من سعر الخدمة الأصلي.
- تتكون الهدايا المجانية بقيمة 1000 ريال قطري من (700 ريال قطري حماية للأضواء والمصابيح الأمامية + 300 ريال قطري حماية للجنوط).
- تتكون الهدايا المجانية بقيمة 1300 ريال قطري من (700 ريال قطري حماية للأضواء والمصابيح الأمامية + 300 ريال قطري حماية للجنوط + شرائط حماية للأبواب).
- تتكون الهدايا المجانية بقيمة 7800 ريال قطري من (2500 ريال قطري طلاء نانو على PPF + 2500 ريال قطري حماية للجلد + 2500 ريال قطري حماية للخشب والبلاستيك + 300 ريال قطري حماية للجنوط).

*يسري من 5 مايو 2025 إلى 31 ديسمبر 2025 | *تطبق الشروط والأحكام

@alrayanbankgroup | alrayan.com